
Verslag jaarvergadering PKV ‘Burgum e.o.’ 

d.d. 26 april 2023 

 

Om 19.55 uur opent Reinder Prins de vergadering. Hij mag 18 aanwezigen verwelkomen. 

Reinder meldt dat 17 personen hebben aangegeven dat ze verhinderd zijn. Reinder noemt 

hun namen en ter vergadering wordt nog de afwezigheid van een achttiende lid gemeld. 

Dan gaan we in rap tempo van start. 

Allereerst komt het verslag van de vorige vergadering, d.d. 6 april 2022 aan de orde. Dit 

verslag is meegestuurd met de agenda. Er zijn geen opmerkingen. 

Er zijn geen ingekomen stukken omdat onze secretaris wegens omstandigheden afwezig is. 

Het jaarverslag van de voorzitter (ook toegevoegd aan de agenda en eerder verzonden) 

wordt vastgesteld. 

Vervolgens krijgt de penningmeester Jan Posthumus het woord. Hij heeft een brief 

samengesteld waarmee hij het financiële verloop van 2022 duidelijk maakt: de verschillende 

activiteiten en bijbehorende geldelijke plussen en minnen. Er is een kleine financiële min van  

€ 254,44. Er worden verder geen vragen gesteld over het overzicht. Kascontrole is 

uitgevoerd door Herke Brinkman en Nadine de Jong. Helaas kon Nadine niet aanwezig zijn, 

maar namens haar geeft Herke aan dat alles 100% klopte, alles is keurig in orde. Jan 

Posthumus wordt met applaus bedankt voor zijn deugdelijk boekhouding. 

Als kascommissielid is Herke aftredend. Na een vraag van Reinder biedt Gauke de Vries 

zich aan om volgend jaar samen met Nadine de boeken te controleren. 

Dan volgt het punt van de bestuursverkiezing. Fokke van der Veen en Wiebren de Jong 

hebben hun afgesproken periode er op zitten. Ze stellen zich herkiesbaar. Bij aanvang van 

de vergadering zijn geen tegenkandidaten gemeld. Reinder stelt de vergadering voor om de 

twee bestuursleden opnieuw voor de zittingsperiode van drie jaar te benoemen. Dit voorstel 

wordt met applaus begroet. 

Het belangrijkste punt van deze vergadering is het resp. 50- en 25- jarige lidmaatschap van 

Jan Heeringa en Jannie Stockmann van de KLN en haar rechtsvoorgangers. Helaas is 

Jannie afwezig. Reinder noemt dat Jan Heeringa wat betreft zijn waarneming het lid van de 

KLN dat de meeste U- predicaten heeft behaald in zijn fokkerscarrière. Met zijn Rijnlanders, 

Havanna’s, Klein Lotharingers, enz. behaalde Jan in de afgelopen 50 jaar 29 keer een U- 

predicaat. Een geweldige prestatie! Ook roemt Reinder Jans inzet om leden te coachen met 

hun dieren. Tenslotte wordt opgemerkt dat Jan tot voor kort ook onderdeel was van onze 

vereniging. Tijdens de coronaperiode heeft Jan – stilletjes – het bestuur verlaten. Reinder 

spelt Jan de ‘versierselen’ op en met een bos bloemen en een groot applaus zoekt Jan zijn 

zitplaats weer op. 

We vervolgen de vergadering met de rondvraag.  

Jan Heeringa merkt op dat het bestuur heeft vergeten hem te vragen en op te geven om te 

schrijven tijdens de Noordshow. 

Jan Venema vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de samenwerking met KV ‘De 

Trynwâlden’ en PV ‘De Aeikoer’. Reinder antwoordt dat we kleine stapjes zetten in de 

richting van een gezamenlijke open clubshow, dit jaar in ieder geval met Trynwâlden. Door 

de vogelgriep zit de Aeikoer in een lastig parket om vervolgstappen te zetten. 

Om 20.25 uur sluit Reinder de vergadering. We krijgen koffie, thee of fris. Ook komt er een 

bittergarnituur langs terwijl onze inleider Hendrik Timmer ons bijpraat over de vogelgriep en 

de ontwikkeling van de veren.   

 

  



Stand van zaken m.b.t. de vogelgriep 

d.d. 26 april 2023 door Hendrik Timmer 

 

Op dit moment zijn er geen uitbraken van vogelgriep bij een kippen- of eendenbedrijf, c.q. 

hobbyhouder. De kaart is nu leeg en de laatste ruiming dateert van 13 februari j.l. Op een 2de 

plaatje toont Hendrik Timmer alle uitbraken in 2022….een volledige rode kaart van 

Nederland. Maar ook vanaf januari 2023 is er nog veel rood ingekleurd in ons land: overal 

uitbraken bij kippen- of eendenhouders. In een volgende kaart laat Timmer de uitbraken zien 

onder watervogels. In elke waterplas in Nederland vind je vogelgriepslachtoffers en het lijkt 

er op dat er elk kwartaal een andere vogelsoort het haasje is. Conclusie: vogelgriep zit in de 

natuur, het gaat niet meer weg en alle watervogels zijn aan de beurt. 

Dat is de reden dat de huidige maatregelen blijven. 

Timmer vindt het dieptriest dat er tot nog toe ongeveer 6 miljoen, veelal gezonde kippen en 

eenden zijn geruimd. Het ruimen dient een preventief doel. We ruimen om onze 

concurrerende exportpositie in stand te houden. Die exportpositie is anders in België en 

Duitsland waardoor er daar meer ruimte is. 

 

Wat is het perspectief? 

Er is een bewezen effectieve entstof beschikbaar die volop in Azië gebruikt wordt. Deze 

entstof moet op de eerste levensdag van het kuiken toegediend worden, vergelijkbaar met 

het enten tegen de ziekte van Marek. Van dit vaccin liggen er al 500.000 op voorraad. Maar 

eerst is veldonderzoek nodig in de Nederlandse situatie en daarna goedkeuring vanuit 

Europa. Dat zal nog geruime tijd duren voor de commerciële kippen- en eendenhouderij 

hiermee aan de slag kan. Daar omheen speelt de vraag hoe we kunnen enten, wie dat moet 

doen en of er ook een herhaalde enting nodig is. 

Voor de hobbydieren zou er misschien iets per regio mogelijk zijn, maar zeker niet in 2023. 

Voor 2024 moeten we afwachten en hopen op regionale ontheffingen. 

 

Een effectief middel tegen bloedluis zou zijn: 

Exzolt Anti Bloedluis - Insectenbestrijding - Vogelbenodigdheden (birdshopeindhoven.nl) 

https://birdshopeindhoven.nl/exzolt-anti-bloedluis

